

福音 真理的道

THE WORD OF TRUTH, THE GOSPEL

講員 **Speaker**：柯達文牧師 Pastor David Clotfelter 日期 Date：三月四日 March 4, 2018

經文 **Text**：歌羅西書一章 1-8 節 Colossians 1:1-8

主旨 **Theme**：世界需要福音，因為福音就是真理 The world needs the gospel, because the gospel is Truth.

一、福音就是真理 The Gospel is the Truth

歌羅西書一章 5-6 節 「這盼望就是你們從前在福音真理的道上所聽見的。這福音傳到你們那裏，也傳到普天之下，並且結果，增長，如同在你們中間，自從你們聽見福音，真知道上帝恩惠的日子一樣。」

Colossians 1:5-6 “Of this you have heard before in the word of the truth, the gospel, which has come to you, as indeed in the whole world it is bearing fruit and increasing—as it also does among you, since the day you heard it and understood the grace of God in truth.”

二、福音給我們一個新的、且更好的身份

The Gospel Gives Us a New and Better Identity

歌羅西書一章 2 節 「寫信給歌羅西的聖徒，在基督裏有忠心的弟兄。」

Colossians 1:2 “To the saints and faithful brothers in Christ at Colossae.”

三、福音使我們彼此相愛 **The Gospel Empowers Us to Love One Another**

歌羅西書一章 4 節「因聽見你們在基督耶穌裏的信心，並向眾聖徒的愛心」

Colossians 1:4 "...since we heard of your faith in Christ Jesus and of the love that you have for all the saints..."

歌羅西書一章 7-8 節「他為我們作了基督忠心的執事，也把你們因聖靈所存的愛心告訴了我們。」

Colossians 1:7-8 "He is a faithful minister of Christ on your behalf and has made known to us your love in the Spirit."

約翰福音十三章 35 節「你們若有彼此相愛的心，眾人因此就認出你們是我的門徒了。」

John 13:35 "By this all people will know that you are my disciples, if you have love for one another."

四、福音就是世界等候盼望的真理

The Gospel is the Truth for Which the Whole World Waits

歌羅西書一章 5-6 節「是為那給你們存在天上的盼望；這盼望就是你們從前在福音真理的道上所聽見的。這福音傳到你們那裏，也傳到普天之下，並且結果，增長。」

Colossians 1:5-6 "Of this you have heard before in the word of the truth, the gospel, which has come to you, as indeed in the whole world it is bearing fruit and increasing."

馬太福音二十四章 14 節「這天國的福音要傳遍天下，對萬民作見證，然後末期才來到。」

Matthew 24:14 "And this gospel of the kingdom will be proclaimed throughout the whole world as a testimony to all nations, and then the end will come."

本週功課: 邀請一個人來教會聽這個系列講道

This week's assignment: Bring someone with you to hear this sermon series.

反思/討論:

Reflection/Discussion:

1. 對你而言，要相信耶穌是通往上帝的唯一道路是困難的嗎？為什麼？
Do you find it hard to believe that Jesus is the only way to God? Why or why not?

2. 上帝將祂的百姓稱為「聖徒」對你而言意味著什麼？祂說「在基督裡」又是什麼意思？這對你如何看待自己將有什麼影響？對你如何看待其他基督徒將有什麼影響？
What does it mean to you that God calls his people “saints”? That he says that they are “in Christ”? What effect does this have on your thinking about yourself? On your thinking about other Christians?

3. 這個禮拜你能用哪些方式向其他基督徒表達愛？
What can you do this week to show love to another Christian?

4. 有哪些人是你可以邀請參加下個主日聚會的？
Whom can you invite to church next week?

主日信息筆記欄

